
 

Referat styremøte 9 - 2019 
 
Tilstede: Jan Gjennestad, Johnny Skjoldal, Thomas Tuft og Terje Natland 
 
Ikke tilstede: Anita Jensen, Maren Knutsen (vara) Kari Agerlie (vara) 
 
 
Sted:  Styrerommet, Bergen Travpark. 
Tid:  29.10.2019 kl.17.30 
 
Saksliste 
 

 
1. Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

Referat fra forrige styremøte ble godkjent. 
 

2. Sette dato for neste styremøte 
Neste styremøte blir tirsdag 03.12.19 kl. 17.00 
Neste lagledermøte og blir onsdag 20.11.19 kl.19.00 
Informasjonsmøte Norsk Trav onsdag 20.11.19 kl.18.00 
 

3. Økonomi 
Forbundssekretær informerer om status. Styret tar dette til etterretning.  

4. Nordfjord Travlag, Osterøy Tråvlag og Etne/Ølen og Vindafjord Travlag 
Nordfjord Travlag er nå offisielt nedlagt. Osterøy Tråvlag og BOT har slått seg sammen. 

Etne/Ølen og Vindafjord fungerer ikke optimalt. Forbundssekretær tar kontakt med laget.  

 

Styret tar denne informasjonen til etterretning. 

5. Bergen Travpark AS 
Johnny Skjoldal informerer om status, samt status på travskole. 

Styret tar informasjonen til etterretning. 

6. Ungdomsgruppen 
Ungdomsgruppen fungerer ikke optimalt. Forbundssekretær har innkalt til et møte med 

gruppen for å kartlegge hva gruppen ønsker og hvordan vi skal gå videre. 

Styret tar informasjonen til etterretning. 

7. Høstkonferanse 
Høstkonferansen ble gjennomgått, med hva som fungerte og hva som ikke fungerte. 

Kostnadene ble fremstilt av forbundssekretær, og det vil bli sendt ut faktura til de andre 

forbundene. Referat fra høstkonferansen vil også bli sendt ut til alle deltakerne. 



8. Strategiplan 2025 
På høstkonferansen ble det gjennomført gruppearbeid som skal legge grunnlaget for 

strategiplanen 2025. Styret gjennomgikk sammendragene fra gruppearbeidet, og lagde en 

prioriteringsliste over de punktene som var satt opp. Forbundssekretæren sender dette til 

DNT. 

9. Til-Start for eldre og voltepraksis 
Voltepraksis: Har ikke vært noen som har deltatt de siste gangene. Styret vedtar at prosjektet 

legges på is til våren. 

Til-Start for eldre: Forbundssekretæren lager en liste over alle hestene som har deltatt på til-

start som ikke er kommet til start, samt gjennomgår treningslistene tilhørende Bergen 

Travpark. Det lages også spørsmål for å kartlegge hvilke behov disse hestene trenger for å 

komme til start. Forbundssekretær tar kontakt med Thomas Tuft etter denne listen er klar, 

og så tar de en ringerunde til samtlige.  

10. Eventuelt 
Ingen saker 
 
 

 
 

 
Møtet ble hevet 21.00 
 
 
 
Lisa Pickersgill, referent 
 
 

 
 

Jan Gjennestad   Johnny Skjoldal  
 

 
 
 

 
   Terje Natland                   Thomas Tuft                 


